
 
 
 
Rondvraag Stedelijke commissie maandag 18 januari 2016. 
 
 
Problemen huisvesting Internationale Schakelklassen  
 
Blijkens berichten vanuit Het Stedelijk Lyceum dreigen structurele problemen rond huisvesting van de 
Internationale Schakelklassen (ISK). Er is sprake van een explosieve toename van ISK-leerlingen en 
van daarbij achterblijvende huisvestingsmogelijkheden. De toestroom van leerlingen die gebruik 
maken van de ISK neemt maandelijks toe, nu statushouders op veel grotere schaal uitgeplaatst 
worden uit AZC’s in verband met de nieuwe vluchtelingenstromen. Er dreigt op korte termijn een 
wachtlijst te ontstaan. 
 
Deze ontwikkeling is eerder al aangekaart bij het college, maar een adequaat antwoord daarop is 
uitgebleven. Het gebruik van leegstaande klaslokalen aan de Dotterbloemstraat met de mogelijkheid 
voor ‘bijbouwen’, als alternatief voor het af te stoten gebouw aan de Buurserstraat, biedt in dit licht 
onvoldoende soelaas. De antwoorden van de wethouder op vragen van BBE in de Stedelijke 
commissie op 11 januari 2016 leverden meer nieuwe vragen dan antwoorden op. 
Er is sprake van een acuut probleem. 
 
Een en ander is reden voor de volgende vragen. 
 
1. Is het college op de hoogte van de toenemende instroom en de dreiging van een wachtlijst voor 

het ISK, met alle gevolgen van dien voor de getroffen leerlingen (en ouders), als gevolg van 
onvoldoende mogelijkheden voor huisvesting? 

2. Is het college met ons van mening dat een wachtlijst voor het krijgen van ISK-onderwijs strijdig 
zou zijn met de voornemens die we als gemeente hebben met het in te zetten integratieoffensief?  

3. De gemeente is wettelijk verplicht om voor goede en adequate huisvesting (om niet) voor het ISK 
onderwijs te zorgen. Hoe wil het college daaraan in de komende tijd invulling geven en vindt 
daarover overleg plaats met Het Stedelijk Lyceum, als uitvoerder van het ISK onderwijs in 
Enschede? 

 
Arja ten Thije, 
PvdA fractie 


